
Protokoll från schnauzerringens styrelsemöte 2021-09-13 
 

 

Deltagare: Jan Hockart, Sylvia Johansson, Ida Björklund, Karin Björklund, Lena Lindberg, Ingela 

Melinder, Carita Hjelm, Camilla Skoglund 1-3, Anki Thörnestad 

 

1. Mötet öppnas: Ordförande Jan Hockart öppnade mötet 

2. Godkännande av dagordning: Dagordningen godkändes  

3. Val av justeringsperson: Carita Hjelm justerar protokollet 

4. Föregående protokoll: 

Gicks igenom. Lades sedan till handlingarna 

5. Rapporter 

5.1. Redaktionen för Schnauzerbladet 

5.1.1. Planering:  

 Nästa nummer kommer att ha valptema. Intervjuer med valpköpare etc. 

Sponsorerbjudande från Four Dogs med valptillbehör: 

Reklam för kalender 2022 som kommer att kosta 170 kr 

4.1.2 Sponsorer:  

Four Dogs, Hundgott. Camilla ska även kontakta svenska djurapoteket 

5.2. Avelskommittén 

5.2.1. Uppfödarmöte 

Ett uppfödarmöte den 25 augusti har genomförts med temat inavelskofficienter. Man ska 

även titta mer på inavel-barnbarn 

5.2.2. Rasprofil (önskeprofil) 

Frågan om rasprofil kommer att diskuteras i mentalgruppen. Ska i så fall jämföras med 

den danska profilen 

5.3. Ekonomi 

5.3.1. Konto och medlemsantal: 

Sparkonto 59400 kr. Plusgiro 122500 kr 

Antalet medlemmar ligger på + jämfört med samma tidpunkt förra året. 

5.4. Utställningsgruppen 

5.4.1. Ronden 2022: 

Inget att rapportera. Ida ska uppdatera statuterna får årets hund som ska börja gälla 1/1 

2022 

5.5. Trickgrupperna 

5.5.1. Fortsättning schnauzertrick 3 och 4: 

Lite aktivitet under sommaren. 

5.5.2. Genomförda trick 1 och 2 – rosetter: 

Rosetter skickas ut kontinuerligt 
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5.6. Facebook 

5.6.1. Översyn regler. 

När det gäller regler för filmning samt att lägga ut dom på facebook har Jan fått svar från 

SKK.    Se bilaga 1 
 

Övriga regler ska gås igenom och uppdateras av Jan och Sylvia 

5.7. SSPK 

Inget möte förrän i oktober. Ett antal utställningar har genomförts. Centralstyrelsen 

föreslår att en arbetsgrupp ska arbeta vidare med motionen i HD-frågan 

5.7.1. Mentalgrupp: 

Inget att rapportera 

5.7.2. Jämförelse MH/BPH: Inget att rapportera 

5.7.3.  MT: Inget att rapportera 

5.7.4.  MH: Inget att rapportera 

6. Skrivelser: 

Det har inkommit en skrivelse från kronofogden med betalningspåminnelse eftersom 

schnauzerringen är delägare i dödsbo. Jan ska skriva till kronofogdemyndigheten och bestrida 

betalningspåminnelsen eftersom skulder i dödsbon inte ärvs.  

7. Bordlagda ärenden 

7.1. Profilprodukter: 

Jan har fått ett antal förslag på produkter med tryck från Sköld Design. Lena och Camilla 

tittar på underlag/ekonomi i detta. 

Har även fått lite olika förslag från Klarr Design om produkter 

7.2. Folder: Bordläggs 

7.3. Schnauzerläger: Diskuterades om den skulle kunna genomföras i år eller om den skulle 

flyttas till nästa år. Styrelsen beslöt att flytta den till 2022. 

8. Återremitterade ärenden: Inga 

9. Nya ärenden 

9.1. Årsmötet 

9.1.1. Tid och plats: Västerås den 26 februari 2022 

9.1.2. Tidsplan: Jan fixar en tidsplan på när olika handlingar ska vara färdiga 

10. Informationsblad: Jan skickar som vanligt ut ett nyhetsblad efter mötet 

11. Övriga frågor: Inga 

12. Nästa möte: 11 oktober 

13. Mötets avslutande: Ordförande avslutade mötet 

 

Ordförande Jan Hockart   Sekreterare Sylvia Johansson 

 

Justerare Carita Hjelm 
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 Bilaga 1 

 

 

 

 Generellt gäller att den som fotar eller filmar äger rättigheterna till sin film 

och sina foton och att personen i fråga får använda filmen/fotona hur hen vill. Det är 

däremot inte tillåtet att använda film och foton i reklamsammanhang om personer 

återfinns på bilderna som inte har godtagit publiceringen. 

En sådan film som du beskriver är således helt korrekt att visa i sin egen kanal. SKK 
brukar dock förespråka att den som filmar eller fotar personer som lätt kan kännas igen 
bör be personen om hens tillstånd och avstå om personen i fråga inte vill medverka. Detta 
är dock inget krav juridiskt men god ton och sunt förnuft.  
Det är också så att en arrangör kan, på avgränsat område där inte alla äger tillträde, neka 
personer att fotografera och filma och avvisa personer som inte hörsammar en tillsägelse. 
Sådan information ska då klart framgå såväl i inbjudan som på plats. En arrangör kan 
således inte hitta på en sådan regel bara för att stoppa någon som fotar eller filmar.  
Har du ytterligare frågor eller funderingar är du varmt välkommen åter.  
Agneta Lönn 
Chefsjurist 
Juridiska avdelningen 
Svenska Kennelklubben 
Växel 08-795 30 00 

 

 


